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NEW QUESTION: 1When adding a Message Network (MN) administrator to the Authentication,
Authorization and Accounting (AAA) LDAP server for remote authentication, the account on the
AAA server should be assigned a group ID of _____.A. a value that is the same as the Role IDB. a
value that is the Role ID offset by the Profile Base numberC. a unique number as each
administrator is required to have a unique group ID numberD. a value that indicates the
department the administrator works inAnswer: B

NEW QUESTION: 2Sie haben zwei Server mit den Namen Server1 und Server2, auf denen
Windows Server 2016 ausgeführt wird. Die Server befinden sich in einer Arbeitsgruppe.Sie
müssen eine Sicherheitsvorlage erstellen, die die Sicherheitseinstellungen von Server1 enthält,
und die Vorlage auf Server2 anwenden. Die Lösung muss den administrativen Aufwand
minimieren.Welches Snap-In sollten Sie für jeden Server verwenden? Ziehen Sie zum
Beantworten die entsprechenden Snap-Ins auf die richtigen Server.Jedes Snap-In kann einmal,
mehrmals oder gar nicht verwendet werden. Möglicherweise müssen Sie die geteilte Leiste
zwischen den Bereichen ziehen oder einen Bildlauf durchführen, um den Inhalt anzuzeigen.
HINWEIS: Jede richtige Auswahl ist einen Punkt wert.Answer: Explanation:Explanation
References: https://www.windows-server-2012-r2.com/security-templates.html

NEW QUESTION: 3PBM plans operate under several types of contractual arrangements. Under
one contractual arrangement, the PBM plan and the employer agree on a target cost per
employee per month. If the actual cost per employee per month is greater than the target cost,
then the PBM will share in the cost overrun. On the other hand, if the cost per employee per
month is less than the target, the PBM shares in the savings. This type of contractual
arrangement is known as aA. risk sharing contractB. capitation contractC. fee-for-service
arrangementD. rebate contractAnswer: A
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